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 ": ויצא פרשת " 

יאריך הכתוב בספור הזה להודיענו כי קווי ה' יחליפו כח    -'  וירא והנה באר בשדה והנה שם שלשה עדרי צאן רובצים עליה" '

ושלשה עדרי    ,לבדו האבן אשר היו צריכים אליה כל הרועים ויגל ,כי הנה יעקב אבינו בא מן הדרך והוא עיף . ויראתו תתן עוז

גם בזה להם   ,ולרבותינו בבראשית רבה  . צאן אשר להם רועים רבים ושומרים כלם רובצים עליה אינם יכולים להניעה כלל

י הבאר  ובא בזמן שהאבן על פ  ,סוד רמז לעתיד כי נזדמן לו ככה שנכנס בדרך הבאר ולא נאספו כל העדרים רק שלשה מהם

וכל הענין המסופר כאן להודיעו שיצליח בדרך הזה ויצא ממנו זרע זוכה לרמז הזה כי הבאר ירמוז לבית    .והעדרים שומרים לה

או שירמוז כי מציון    .שמשם היו שואבין רוח הקדש  ,וג' עדרי צאן עולי שלשה רגלים כי מן הבאר ההוא ישקו העדרים  ,המקדש

וגללו את האבן   ,באים מלבא חמת עד נחל מצרים  ,ונאספו שמה כל העדרים  ,ה' מירושלםודבר  ם,  שנמשלה למי,  תצא תורה

 ". שמשם היו שואבין רוח הקודש והשיבו את האבן מונח לרגל הבא ,והשקו

 [ רמב"ן] 

 לכל זמן ועט 

 

במוצאי שבת באסיפת החברים, נביא לדיון ציבורי ראשוני את מסמך העקרונות. אחרי ששמענו, גיבשנו,    –  אורחות חיים

כתבנו, הצגנו והסברנו את ההצעה, האסיפה הקרובה תתמקד בשלב הדיון. הדיון נועד להבעת עמדות, הצגת שאלות, הקשבה  

של  והשתתפות פעילה  ש את החשיבות במעורבות  פעילה, ובסיומה של האסיפה הזו לא מתוכננת קבלת החלטות. שוב נדגי

על מנת שהשורה התחתונה של התהליך תייצג הסכמות רחבות ככל הניתן. מוזמנים    ,בתהליך  מספר חברים גדול ככל הניתן

   מאד לקחת חלק! 

דעתי, יש במונח  המונח "אסיפת חברים" הוא מונח בעל משמעויות פורמאליות ואפילו משפטיות, אך לעניות    –  אסיפת חברים

. בן אגודה או ארגון. כמי שאמורים להיות  2ע, ידיד, עמית.  . ר  1הוא:    "חבר" זה גם משמעות חברתית. בהגדרה המילונית  

שותפים לדרך, עלינו לנהוג בחברות האחד כלפי השני, לא רק ביחסים ניאותים שבין הנמנים על אותה אגודה, אלא גם ביחסי  

פגיעה מילולית בחברה, ולצערנו    או לפחות כבוד הדדי בסיסי. באסיפה האחרונה שוב חווינו   חברות בהם יש ידידות ורעות,

גם כשיש ביקורת, מוצדקת או לא מוצדקת, יש דרך, פורום ומקום לומר אותה.  גם הקריאה להתנצל על הפגיעה לא נענתה.  

לעשות טוב במאמץ להרבות את האור, הטוב  תפקידנו כחברים, הוא להוקיע כל פגיעה בינינו, ולא רק לסור מרע, אלא גם  

 והפרגון בתרבות השיח בינינו. "מעט מן האור דוחה הרבה מן החושך"... 

ומעלה מתקרבת מאד, וזו    5השבוע התבשרנו יחד עם שאר תושבי מדינת ישראל, שהאפשרות לחיסון ילדים מגיל    –  קורונה

בבידודים   לילדים ש"התברכו"  ואיכות חיים להורים  נוסף,  בהחלט בשורה טובה שתאפשר שגרה בריאה לפלח אוכלוסיה 

ולהתיר התכנסות בשטח סגור של מספר גדול יותר    במגבלות בשטח פתוח,חוזרים ונשנים. הממשלה צפויה להחליט על הקלה  

לצערי,   אך  אנשים,  עדים  של  ואנו  שייתכן  נראה  האחרונים,  בשבועות  בלביא  המצומצם  גל  דווקא  מניסיוננו  של  לניצניו 

כך,  .חמישי או  כך  הכתה  ..  "מתווה  של  המבלבל  בתחום  ]למשל  דקויותיהן  שלל  על  ההנחיות  על  הקפדה  של  החשיבות 

ו למניעת הפצת הנגיף  כל ההנחיות, למען בריאות  להירוקה"[, היא משמעותית  על  בידודים מיותרים. אנא הקפידו  מניעת 

 . הציבור

השבוע ביום רביעי יגיע צוות השיפוט מטעם המועצה, לראות איך התקדמה לביא בתחום טיפוח המרחב    –  "היישוב היפה"

פע לא מעט גם מחזית המרחב הפרטי, ולכן, כולם מוזמנים לעשות מאמץ  הציבורי. אזכיר כי מראה המרחב הציבורי, מוש

 בימים הקרובים, לשפר את פני חצרם הפרטית. 

mailto:daflavi@lavi.co.il


 2 

 

 

 

קמעא" הזדמנות    –   "קמעא  קמעא".  "קמעא  להיות  נבחר  השנה  שנושאה  עקיבא",  "בני  של  הארגון  שבת  תצויין  השבוע 

סוגלת ופועלת לחינוך והגשמה של ערכי תורה ועבודה! יישר  מצויינת להזכיר לעצמנו שיש לנו חברת נוער וילדים נפלאה, שמ

 כח ובהצלחה רבה באירוע השיא, עם הרבה אנרגיות לשנת הפעילות כולה! 

ביום ראשון השבוע יתקיים אחרי תפילת ערבית בבית הכנסת סיום מסכת "ראש השנה" בגמרא. יישר כח    –  "הדרן עלך"

 לימוד "הדף היומי"!  למתמידי 

 

 שבת שלום! 

 בב"ח לתו"ע! 

 נתי 

 

 לקראת האסיפה: 

בחדר האוכל. האסיפה מתנהלת עפ"י התו הירוק. וכן עם חובת עטיית   20:30אסיפת חברים תתקיים אי"ה במוצש"ק בשעה 

 ק קיימת האפשרות לשבת באגף השלישי( )למי שאינם מחזיקים בתו ירו מסיכה.

 מאיר רובינשטיין האסיפה יו"ר  

 -החלטות קודמות. 1

נו את התוכניות  ושלום אשכנזי הציגו בפני  ר עסקים משותף"יו  -חיים קליין  ,ר הנהלת המלון"מיקי אבני יו •
האסיפה אישרה ברב גדול את המשך פיתוח הרעיון והכנסתו    .בתי הנעורים למתחם תיירות הראשוניות להסבת

 אה. ות ההשקעה לקראת שנת התקציב הבלסל דיוני תוכני

 .בהצלחה רבה לשבח ולכולנו ר מזכירות ברב משמעותי."שבח ילון אושר כיו  •

גדולה  בהצלחה רבה לאריאלה ובתודה .ב גדול מאד אושרה לאריאלה סיטסמר קדנציה שלישית כרכזת בריאותובר •
 .על שתי קדנציות מאומצות ומושקעות לרווחת ובריאות כל הציבור

 צבי רבהון  :חברים בועדת תיכנון נבחרו כ •

 נגה שירן         

  עובדיה שפר              

 אסנת רוזנצוויג  -הבאה בתור         

 !בהצלחה לכולם 

הדס שמבי מרכזת ענפי   נעילת שירותי חדר האוכל שלא בשעות הפעילות.על    תשובה לשאילתא של אריה רייס •
ר הנשיאות הבהיר  "גלעד אוברמן יו .רותים יהיו פתוחים כל השבוע ונעולים בשבתות וחגיםיהשרות ענתה שהש 

 .שתשובה לשאילתא צריכה להינתן באסיפה גם אם כבר פורסמה בדף השבוע

ציבי חברים למדד. נתי רוזנצוויג מנהל הקהילה ענה כי בימים אלו  גלעד אוברמן שאל שאילתא בעניין הצמדת תק •
ידיעת לכשתסתיים הכנת המסמך הוא יובא ל  .יושב צוות שכולל את אלן דיטש מנהל הכספים ומנסח מסמך בעניין

 הציבור. 

העביר את השרביט  פחו והפכו לעשרה חודשים אני שמחה לתש"  חודש חודשיים"לאחר מילוי מקום של  עד כאן דיווחי,
בהצלחה רבה לשבח ובהצלחה לו.מינויים בהמשך   לשבח ילון ואני חוזרת למקומי המקורי בקדנציה זו כנציגת הציבור.

   הבחירות.

 שרקה

 - על סדר היום . 2

 דיון: מסמך העקרונות שהוצג ע"י צוות אורחות חיים 

 . הודעות 3

 . שאילתות 4
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 התרמת דם 

 .בבית העם 16:00-20:00בין השעות , התרמת דםאי"ה נקיים  15.11.21ביום שני זה 

  .חדשים/ להרחיב את השורות, ושיגיעו גם חברה נוספיםנשמח מאד אם נצליח   כן-עדיין ישנו מחסור בבנק הדם, על

 ....( שמח לתורמים שיצטרפוובכ"ז נ)בזמן שיא הקורונה היה מרשים לראות חברים שנענו לקריאה לתרום דם, 

 יש להצטייד בתעודה מזהה.  •

ימים לאחר  28: עד לפחות , ואדם שנחשף לחולה קורונהמאומת לנגיף הקורונה אדם שהיה •

 החשיפה. /ההחלמה

 .  נדרש אישור הורים 18-17בגיל  •

 שזו תרומתם הראשונה(.  60להגיע עם אישור מהרופא. )וכן תורמים בני + מתבקשים 65+בני  •

 להגיע עם מסיכה עפ"י נהלי משרד הבריאות. יש •

 מחקרים מראים שתורמי דם באופן קבוע, נהנים מבריאות טובה  !    – הידעת ?                      

 חולים שונים  !                                 3תרומת דם אחת מסייעת להצלת  - הידעת ?                      

 

 ,בואו בשמחה

 מחכים לכם עם קפה ++ 

 briutlavi@gmail.comאריאלה ס.    

 

 קדימה בנ"ע, הידד במעלה!

 ארגון תשפ"ב! -עמוס וגדוש, הגיעו חניכי בנ"ע והמדריכים לקו הגמר... שבתבסיומו של חודש 

קמעא". אחרי ששיפצו וייפו את אזור המגרש במהלך השבוע,  –הערך שנבחר השנה להוביל את חודש הארגון הוא: "קמעא 

 ך הזה על בשרם. חוו את הערי חניכי סניף לביא  -עלו לקרני חיטין לפנות בוקרי לבן ו -צבעו את קירות הסניף בלילהי

 נאחל להם שבת ארגון שמחה וערכית, והמשך התקדמות ועליה בתורה ועבודה! 

תודה גדולה לרביד הקומונרית המקסימה שלנו, שמובילה את הסניף לעשייה משמעותית, למדריכים שמשקיעים כל שבוע  

ולי"גמלים, י"דלדים, ובוגרי צבא   שעות במסירות ויצירתיות והשבוע כמעט לא ראו את הבית.... לצוות ארגון התותחים,

 שלקראת שבת ארגון תומכים מאחורי הקלעים... 

כתובת אש  –במוצאי שבת יתקיים בע"ה על הדשא של חד"א מפקד חגיגי שיכלול גם הופעות קצרות וסרטונים, וכמובן 

 והרקדה בסיום! הציבור מוזמן! 
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 הודעות 

 מהספרייה: 

 חברים ותושבים יקרים 

 .כמו בכל שנה, לקראת חנוכה נקיים יריד ספרים

 :היריד יתקיים ב

 22/11/21, בכסלו ' יח ,שנייום 

 18:30 - 16:00  בשעות:

 בחדר אוכל 

 תשלום באשראי או מזומן בלבד

 כולכם נשמח לראות את 

 הספרניות 

 *************************************** 

 לביא כלבבי      

תודה רבה על חודש ארגון    – לרביד הקומונרית ולכל צוות המדריכים התותחים    ✓

 מושקע וכיף!  

 אוהבים החניכים 

 

 מזל טוב 

 
 

 

 
 
 
 
 
 

 הודית ושפי מנחםיל

 זהבה ומועי מועלםל

 מזל טוב  

 הלהולדת הנכד 

 ליודפת ושגב תב

 עמירם  מנחם ו טליהל

 מזל טוב  

 הלהולדת הנכד 

 לראומה ושי  תב
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 חברים יקרים, 
 

קבוצת חברות וחברים  שקיומו של חדר האוכל בקיבוץ יקר לליבם וחוששים לאבד נכס   –לפני כשבוע וחצי, נפגשנו במועדון 
עם זאת, נדגיש שכולנו מעריכים מאוד את פעילות כל הגורמים המנהלים ואת מאמצם האמיתי    חשוב ומהותי זה בחיינו.

 לשפר לטובת כולנו, לאורך כל הדרך. 
 

 נביא לכם להלן תקציר הפגישה:
 

 התחושה היא שצריך להגדיר מחדש, מהו חדר האוכל בשבילנו, כי הוא איבד מחשיבותו.
 

 דר האוכל: הסיבות שלא באים כמעט חברים לסעוד בח .א

 חברים רבים )עובדי חוץ וכד'( לא בקיבוץ או לא זמינים לבוא מבחינת מקום עבודתם.  •
 מגיעים לחדר האוכל ומגלים שבעצם אין עם מי לשבת ולא נעים להיות בודד/ה.  •

 יותר לקחת אוכל הביתה.   ין ושערימות החמגשיות מזמינותמזמ ממש מערך ההגשה לא חלק מהחברים חשים ש •
    .האוירה בעייתית •

  
 העניין הכספי משמעותי ביותר: גם ברור  ש .ב
היתה גורלית ובעצם   בלי להשאיר סכום כלשהו לסבסוד חדה"א, חבריםהחלטת האסיפה, שכל הכסף נשאר בידי ה •

ושכיסוי ההוצאות תלוי לגמרי במידת קניית המזון ע"י הסועדים   פעולשאין בידי צוות חדר האוכל תקציב ת הקבע
 בחדה"א או בבתים. 

 
 בתי ילדים: .ג
 ח' בחדר האוכל.- ד' אמורות לאכול בבתי הילדים וכיתות ה'-בעיקרון: כיתות א' •

 מהילדים אוכלים בבית, אבל לא הרבה.חלק   וטוב שכך. מנדט עבר להורים למעשה, ה •
בקרב הילדים ויש מקום לחשוב   יש געגוע גדול לחדה"א בס"ה הילדים מכניסים חיים לחדה"א אבל העניין פרוץ. •

 איך משפרים ומתגברים את הקשר.
 

 הצעות כלליות:
 

 :איך להגביר הגעת חברים לחדה"א .א

 .לאפשר ליותר חברים להגיע ע"י הרחבת שעות הסעודה, כך שגם עובדי חוץ יוכלו לסעוד •
      לדעת דדי עלות ארוחת בקר תהיה .וכד'  לבדוק אפשרות של החזרת ארוחות בקר: אולי רק קפה ועוגה או לחמניה, •

ברור   . שווה לבדוק בצורה רצינית אפשרות הוזלת העלות ודרכים לביצוע.ש"ח וחברים לא ישלמו סכום כזה20-כ
 דאי יהיו כאלה. ו"י מתנדבים, ובואפשר אולי להקטין הוצאות ע -שחלק נכבד בעלות הוא הוצאות כ"א  

 שיפור מערך ההגשה והחזות הכללית )שיפור החבל המפריד למשל(  למשל ע"י – מראה החיצוני לשפר את ה •

כנ"ל, לגבי תוספות אלו,   – דיאטההפינת  את להחזיר , כמו כן החזרת "החלון" בהגשה והוספת "הפתעות" לתפריט •
 אפשר להיעזר במתנדבים. 

החזרת   -  וכד' תרבות/ותיקים/חינוך  – שיתוף ופעילות ועדות מוסף שהיה לחדה"א, למשל ע"י להחזיר את הערך ה •
 '. סעודות משותפות באירועי ר"ח וחגים וכד

 
 הנושא הכספי:  .ב
לאסיפה, עם   –מה הולך לתקציב האישי ומה לתקציב הקהילה  –להחזיר את שאלת חלוקת הכספים יש מקום  •

 . תובנות חדשות
 .לטובת חדה"אחשוב שתכלול הקצאת סכום    ,15%  -ההוספת אם תתקבל ההחלטה על   •
 . ה"אגם את חיזוק חד  החיים יכללו מיסי הקהילה באורחות ש •

   .וכמובן יעזור להמשיך ביזמויות כמו  "קיבוץ של טעם" או הבאת קבוצות )אם יצליחו להשיג אישורי בריאות ( •
 

 :ילדיםבתי  .ג
 . להחזיר למסגרת, שפחות יאכלו בבית ויותר בחד"א •

 . וירהוחשוב שיחושו חלק מהמקום ויתרמו לא  •
 . אירועים מיוחדיםבר"ח או בלבדוק אפשרות הגעה גם בבקר, לפחות  •

 
 לסיכום: 

 גישה הראשונה  כללה סיעור מוחות שביטא רצון עז לחדש ימינו הטובים כקדם. פה
את הגורמים  גם ביטאנו שאיפת לב ונפש, אך ברור לנו שאם אכן רוצים להגיע לשינוי ושיפור, המעגל צריך להתרחב ולכלול 

 המחליטים והקובעים בשטח: מנהל /הנהלת הקהילה, ועדת שרותים, האקונום ועוד. 
 

 , אנו מצפים ומקווים לקיים במהרה פגישה נוספת בהשתתפות הנ"ל
 שבע"ה נעשה ונצליח!  בתקווה גדולה ואמיתית

 בשם משתתפי הפגישה, עירית גילה 
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 בפ" תש' בכסלו,  וד בס"

 , שלום לכולם
 

 

  שרה עברון, שבת ארגון, ידת בני עקיבא וע  –משולחנה של מזכ"לית  

חניכה עקיבא,  בבני  צמחתי  אני  גם  נחלאית.  -קומונרית-מדריכה-כן, 

ה אחרים  רבים  של  הקיבוצי  הסיפור  כמו  שלי,  הקיבוצי  תחיל  הסיפור 

להשתתף בישיבת  שתי  בגללה התרגבתנועת הנוער. זו כנראה הסיבה  

שהוקדשה לבחירת שמו של השבט  ההנהלה הארצית בתחילת השבוע,  

נציגינו הנוספים  אבל, אני חושבת שיש בהשתתפות שלי ושל    החדש. 

יוחנן בן יעקב, מכפר עציון, ואמנון שפירא מטירת צבי, שני מזכ"לים בדימוס של תנועת בני    ,בהנהלה הארצית

קיימים סניפי תנועה  ירוע המותח של בחירת השם".  ב"א  משמעות מעבר להשתתפות  , עקיבא ברוב קיבוצינו 

יש לנו 'גוון שונה' בדעה ולבוש ודרך חיים.  מתנועה זו, גם אם לעתים נראה לנו ש הנוער שלנו הוא חלקפעילים, 

  , חשוב שנהיה נוכחים, שנפעל, ונשמיע את דעותינו בציונות הדתית ובחברה הישראלית  שפיע אם ברצוננו לה

ציבורי חשוב, על הדרכים לחנך למחלוקת,    . חלקה הראשון של הישיבה החגיגית השבוע הוקדש לדיוןלנווקו

תפיסת עולם מורכבת! את  וההכרח להכיל דעות שונות ומנוגדות בתוך הציונות הדתית עצמה, כיצד מחנכים ל

מקוטבת  ם ששפתו  בעוללומר אמירות מתונות ולא מתלהמות  בני העשרה המחפשים אמיתות ברורות? כיצד  

לחזק את העוסקים בו, להשתתף עימם,    ואלימה? אני רואה חשיבות גדולה להיות חלק מהשיח החינוכי הזה, 

זווית לקרן  לפרוש  ושקטה.    ולא  לפרטית  עקיבברכות  בני  סניפי  לכל  בקיבוצים,  החדש,  א  כל  לושבט 

 ה! קדימה, בני עקיבא, הידד במעל. ת החינוךמלאכהעוסקות והעוסקים ב 

בני עקיבא ממשיכה    –בשולי הדברים אוסיף כי ספרו של חברנו יוחנן בן יעקב "התחיות" חולק לכל המשתתפים  

 הקיבוץ הדתי. ה התנועה וצמח לשים במרכז המורשת את הערכים מהם צמח

  ה לליל הבדולחשנ  83'אור דולק בבית הכנסת' לציון יזם מ

הלקראת   יצ  9-ליל  לדרך.  בנובמבר  נאנו  העולם    ו שלחההודעות  קצוות  לכל 

  ן של קהילות רבות למיזם, על הצטרפותלשמוע  שמחנו  והתוצאות לא אחרו לבוא.  

ב  השנה  שגם  השמחנו  מאוד  עד  ושמחנו  והופתענו  למיזם  צטרפו  הנשיא  בית 

מיזם 'אור  בסיסי צה"ל. בזכות  כנסת בכל  בתי ה ר ב אודליק  כשניתנה הוראה לה

מה   מאות בתי כנסת בישראל ובעולם.יקרות שהאיר    שובים וערים באורוארו קיבוצים, ייה  ', דולק בבית הכנסת

ובשותפות מרגשת    התנועהמיזם בהובלת  לרחב  התקיבוץ טירת צבי,  שהתחיל כאירוע קטן ומקומי בבית הכנסת ב

הצילום הראשון של בית כנסת מואר הגיע כבר בשעות הבוקר )שעון ישראל( מבית  השנה,  .  של גופים נוספים

כשירד הלילה בישראל ובאירופה זרמו הצילומים של בתי    זילנד.-הילת בית ישראל" בעיר אוקלנד בניוהכנסת "ק

מקום  שזכינו להוביל את המיזם שיש בו ביטוי לבית הכנסת כאשרינו    עולם ולא חדלו.הכנסת המוארים בכל ה 

 של חיבור. של תורה ותפילה. של תקומה. 
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  כנס הנהגות עמק המעיינות

ועצה לכנס המפעילי  ו  עמק המעיינות  ובישייהנהגות  כנסו  בשבוע שעבר הת

וצמיחהש פיתוח  שינוי,  בתהליכי  משמעותי  כמרכיב  האמון  בנושא   , התמקד 

בנקל ניתן לזהות  , סיפורו המיוחד של העמק.  'הסיפור האזורי'יצירת  כחלק מ

ה  את  אזוריה חוסן  את  ואת   ההתפתחות ,  שהוא,  תחום  בכל  נלאית  הבלתי 

לשמחתנו   במועצה.  הניהול  שדרות  של  המרשים  האנושי  למועצה  שוביי  24תוך  מ  6ההרכב  זוכים  התנועה  י 

י,  מעורבת לטובת  ועושה  מובילה  שמחיפועלת,  השוביה.  השיח,  את  ולשמוע  מהכנס,  חלק  להיות  מרצים  נו 

יתופי  שק שאין ספבין המועצה לעיר בית שאן.  החדש  זורי  האאת הסיפור    הפאנל המרשים שמספר והמעולים,  

ביר הלאה  להע נוכל ואנו תקווה ש  ישובינויהפעולה שלנו במועצה מבורכים ומאפשרים לנו לאגם כוחות לטובת  

 נועה.  הת ובישיהייחודיים האלה לשאר יאת הרוח והכלים 

  עדי שגיא –קליטה ומעורבות  

בית רימון וטירת   , י הצמיחה הדמוגרפית ומנהלי הקהילה בלביאעם אנש  מפגשים  פר  מסהתקיימו    עבר בשבוע ש 

האתגרים שבאופק. בחלק    הקולטת, ועל  הקהילהלפעולה, על קצב הקליטה, על    שוחחנו על הכיוונים   .צבי

  שוחחנו על מיזמים ופרוייקטים שוניםבהם    החברתיתבתחום המעורבות    גם למפגשים  רנוצל הביקו  מהקיבוצים

טירה הכפיל את עצמו וכרגע  בבית  הי בשנה האחרונה  טירת צבבקהילה. ב

העמיד    .בנות   28  בו  יש הביתהקיבוץ  לטובת  נוסף  הבית  .  מבנה  בלביא 

ולחיים   והולך  הוא  מתמלא  של  כרגע  ביממ   .דיירים  13בתפוסה  ה  ממש 

ורים,  עין צרשמית של הבית לחיים בקיבוץ  פתיחה  האחרונה התבשרנו על  

כל מפגש  !!!  10-חיים בקיבוצי התנועה לתים למספרם של הבובכך עולמה  

. בהחלט לא מובן  מהרצון של האנשים לפעול ולהוסיף טובבעיקר  –כל פעם מחדש  ב   מסוג זה, מפעים ומרגש 

 מאליו. 

 'שעת שמיטה' מיזם 

יבוצים  עוד ישובים וקישובי התנועה,  בקיבוצי וימיזם 'שעת שמיטה'  ובעקביות, אנו מתחילים לקדם את    לאט-לאט

  רוח השמיטה היא .  לדרךובים יפעלו לקראת יציאת המיזם  הקרבמהלך השבועיים  ו  את הכפפה והצטרפו  הרימו

של כל אחד,    ום ההתמחותתחביבים/תח-כישורים/זמןמשאב של    'לשמוט'  תיכולה  –  של המיזםח המניע  והכ

כולנו נמצאים  אוד,  . כולנו אנשים עסוקים מר בקהילהלמישהו אח  ה, רתמומבלי לצפות ל,  דיבות ניק אותם בנולהע

זה,  זה   עם   במרוץ ויחד עם  ,  ההפכנו לחלק ממנ ומבלי שעצרנו רגע    תעבור שנת השמיטה לא  התחושה שמן, 

ודאי משמעותית לכל מי שתהיי יחד עם הקהילות שכבר    כאמור,   בעוד שבועייםיקח בה חלק.  יה  נצא לדרך 

ועם אלה שבע"ה יצטרפו. ,  ראש צוריםו  ירלביא, מירב, בית יתוחות, עין הנצי"ב, בארות יצחק,  של  –הצטרפו  

 050-290-4420כהן: שי   – והצטרפות לפרטים

  ת צעיריםשב

שבת    –  ושריינו  זכרו  םובינתיי.  לאורנמצא בליטושים אחרונים לקראת יציאתו  שמה לשבת צעירים  וההרהפרסום  

נחשולים. שבבמלו  10.12ויגש,    'פר חוף  חיבורים  ת שן  ורגעיל  , שבת של שייכות  קסם   וכיף, שבת של תוכן 

 . 25-45 זוגות בגילאי  :מוזמנים .ומפנקת שקטהזוגית שבת ... וגםומשמעות. 

 

 

 וחברי המזכירות הפעילה שבת שלום, שרה עברון 

 


